

Title (en)

Method of fixing a continuous tape to a load.

Title (de)

Verfahren zum Heften eines kontinuierlichen Bandes auf einer Ladung.

Title (fr)

Procédé de solidarisation d'une bande continue sur une charge.

Publication

EP 0045262 A2 19820203 (FR)

Application

EP 81401211 A 19810728

Priority

FR 8016677 A 19800729

Abstract (en)

An initial phase for progressively bringing the tape and the load opposite and in proximity to each other, in particular the tape opposite the reception zone for the load, is carried out and followed by a final phase of reciprocal progressive application of the tape and the load so as to ensure their fixing. Before the final phase, an intermediate phase of progressive deposition of a fixing material on the tape and/or the reception zone is carried out. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé de solidarisation d'une bande continue sur une charge. On réalise une phase initiale d'amenée progressive de la bande et de la charge en regard et à proximité l'une de l'autre notamment la bande en regard de la zone de réception de la charge et ensuite une phase finale d'application progressive réciproque de la bande et de la charge pour assurer leur solidarisation. Avant la phase finale on réalise une phase intermédiaire de dépôt progressif d'un matériau de solidarisation sur la bande et/ou la zone de réception.

IPC 1-7

B65B 51/06

IPC 8 full level

B65B 51/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 51/067 (2013.01)

Cited by

JP2017132520A; DE4234881A1; CN105857758A; US5227002A; CN105857679A; US5228943A; EP0369501A1; US4934544A; US5004111A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0045262 A2 19820203; EP 0045262 A3 19820217; FR 2487779 A1 19820205; FR 2487779 B1 19840727

DOCDB simple family (application)

EP 81401211 A 19810728; FR 8016677 A 19800729